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担保函
To: CHENXIN COMPREHENSIVE SHIPPING Co., Ltd.

致：辰鑫综合航运有限公司
B/L No.: _________________________________________________________________________

M/V: ___________________________________________________________________________

POL/POD: ______________________________________________________________________

Container No.: ___________________________________________________________________

Shipper: ________________________________________________________________________

Consignee: ______________________________________________________________________

我司___________________________________________作为上述货物的发货人，因在目的港提箱办理压箱手续需向贵司当地代理缴纳一定数额的现金作为押箱费。我司特此申请在目的港吉布提以当地银行开具保函替代前述现金押箱费。

我司郑重承诺：收货人将在货物卸船后尽快完成清关、提货，并将空箱返还至贵司代理指定的还箱点。如逾期未将贵司集装箱返还到指定堆场或因无人提货、清关延误或其他任何原因，导致该票货物在目的港产生相关费用（包括但不限于滞箱费、堆存费、集装箱及其附属设备的全损或损坏）（以下简称“逾期还箱损失”），如发货人和/或收货人未能在贵司书面通知后如期足额支付的，我司自愿承担相应的付款连带保证责任，担保范围为前述发货人和/或收货人的逾期还箱损失本金、利息以及贵司采取法律救济所产生的律师费、诉讼费、仲裁费、差旅费等。
我司订舱代理公司________________________________________________作为本担保函发货人的连带保证责任人，同样向贵司承诺：如发货人和/或收货人未能在贵司书面通知后如期足额支付的，我司自愿承担相应的付款连带保证责任，担保范围为前述发货人和/或收货人的逾期还箱损失本金、利息以及贵司采取法律救济所产生的律师费、诉讼费、仲裁费、差旅费等。贵司有权向本函签署方中的任何一方追偿全部损失。


本担保函为不可撤销之保证，担保期限自贵司书面通知我司承担连带担保责任之日起三年有效。
特此担保！
申请公司 (即发货人，盖公章)








     订舱代理公司(盖公章)


申请日期：_____________________



              申请日期：_______________________
*我们（即保函下签章的公司）确认，本担保函的电子版本与其原件具有相同的法律效力。


Letter of Guarantee
To: CHENXIN COMPREHENSIVE SHIPPING Co., Ltd.
B/L No.: _________________________________________________________________________
M/V: ___________________________________________________________________________
POL/POD: ______________________________________________________________________
Container No.: ___________________________________________________________________
Shipper: ________________________________________________________________________
Consignee: ______________________________________________________________________
We, ___________________________________________, as the shipper of the above-mentioned goods, needs to pay a certain amount of cash to your local agent as a deposit for the container at the destination port when handling the container release procedures. Therefore, we hereby apply to use a letter of guarantee issued by a local bank in Djibouti to replace the aforementioned cash deposit.
We solemnly promise that the consignee will complete the customs clearance and pick up the goods as soon as possible after the goods are unloaded from the vessel and return the empty containers to the designated return point by your local agent. If the containers are not returned to the designated yard on time or due to no one picking up the goods, customs clearance delay or any other reasons, resulting in related costs at the destination port (including but not limited to detention fees, storage fees, total loss or damage of the containers and their accessories) (hereinafter referred to as "late return losses"), if the consignor and/or consignee fail to pay the full amount as stipulated in your written notice, our company voluntarily assumes the corresponding joint and several liability for payment. The scope of guarantee includes the principal of the late return losses of the consignor and/or consignee, interest, and legal fees, litigation fees, arbitration fees, travel expenses, etc. incurred by your company in taking legal remedies.

Our booking agent company, __________________________________________________, as the joint and several liability guarantor of the consignor of this guarantee letter, also promises your company that if the consignor and/or consignee fail to pay the full amount as stipulated in your written notice, our company voluntarily assumes the corresponding joint and several liability for payment. The scope of guarantee includes the principal of the late return losses of the consignor and/or consignee, interest, and legal fees, litigation fees, arbitration fees, travel expenses, etc. incurred by your company in taking legal remedies. Your company has the right to claim all losses from any party who signed this letter. 

This guarantee letter is an irrevocable guarantee. The guarantee period is valid for three years from the date when our company receives your written notice to assume joint and several liability for the guarantee.
Applicant Company                                                                                    Booking Agent Company


Application Date: _______________________                                                        Application Date: _____________________
We (i.e., the company signing this guarantee) confirm that the electronic version of this Letter of Guarantee has the same legal effect as the original.
